
Návštěva Úřadu městské části Brno-Bystrc

Protože v projektu „Světová škola“ se máme zabývat problémy z našeho nejbližšího okolí a 
naše gymnázium se nachází v Bystrci, sjednali jsme si ve středu dne 18. 11. 2015 schůzku 
s místostarostou  Úřadu městské části  Brno-Bystrc RNDr. Vladimírem Vetchým. Cílem 
setkání bylo projednat návrhy na uskutečnění projektu. Předložili jsme své nápady a s 
panem  místostarostou  jsme  diskutovali  o  tom,  jsou-li  uskutečnitelné.  Došli  jsme 
k následujícím závěrům:

• Cyklostezky,  které  jsme  navrhli  proto,  že  se  nám  zdají  pro  tento  projekt 
nejpřijatelnější.

Pan místostarosta  nám byl  ochoten  poskytnout  podklady,  na  základě  kterých 
bychom vytvořili návrhy tras a pomohli mu s propagací tohoto projektu.

• Odpočinkové zóny v Údolí oddechu nám připadají nedostatečné.

Podle  našeho  názoru  je  v Údolí  oddechu  nedostatek  odpadkových  košů  a 
odpočinkových zón s lavičkami. Tento návrh je poměrně snadno realizovatelný. 
Pan místostarosta nás vyzval k vytipování míst pro výstavbu a upozornil nás na 
problematiku soukromého vlastnictví a vhodné vzdálenosti  od obytných ploch. 
Bylo by také možné umístit oddechové zóny i v jiných částech Bystrce.

• Za čistější Bystrc

Čištění některých částí Bystrce (přehrada, parky, nepravidelně udržovaná místa) 
by  bylo  také  velmi  snadno  realizovatelné  a  mohli  by  se  jej  zúčastnit  všichni 
studenti školy.

• Hřiště pro mládež

Návrh pana místostarosty na výstavbu hřišť pro mládež jsme se rozhodli nezařadit do 
užšího výběru, protože v Bystrci již několik takových hřišť existuje.

• Stezka bosou nohou by mohla zpestřit procházky po Bystrci.

Tento projekt byl již radnicí navržen a realizuje se.

Schůzku  hodnotíme  velmi  kladně.  Byla  nám  nabídnuta  propagace  projektu  v Bystrckých 
novinách a podporu se nám podařilo získat i od pana starosty JUDr. Tomáše Kratochvíla.

Těšíme se na brzkou realizaci.
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